



## 2022中国车辆控制与智能化大会会议通知

2022年中国车辆控制与智能化大会(CVCl2022)将于2022年10月28日-30日在南京市钟山宾馆召开,本届大会由中国自动化学会车辆控制与智能化专业委员会主办,东南大学承办,美国电子电气工程协会-系统、人与控制论分会协办。

本次大会将邀请国内外车辆控制与智能化领域的院士、知名专家、教授围绕汽车智能化、自动驾驶控制、汽车网联化、车路协同控制、车辆动力学与控制、动力总成控制、汽车电动化、电池、电机、电控、纯电动汽车、混合动力汽车、燃料电池汽车等领域进行交流。大会议程包括:大会报告、工业论坛、青年学者论坛、教育论坛、研讨会、分会场报告等多项议程。

大会注册费标准如下(其中包括会议费、资料费、论文出版费等):

	会议注册费	10月27日及之前注册	10月28-30日(现场注册)
	非会员(有一篇论文)	Regular paper: ¥2800	Regular paper: ¥3000
	平 <del>公</del> 贞(自 扁心文)	Position paper: ¥2460	Position paper: ¥2660
	北今日(有西答公立)	Regular paper: ¥4000	Regular paper: ¥4200
有论文	非会员 (有两篇论文)	Position paper: ¥3660	Position paper: ¥3860
参会者	学生、自动化学会会员、IEEE 会员	学会会员、IEEE 会员  Regular paper: ¥2700  Regula	Regular paper: ¥2900
	(有一篇论文)	Position paper: ¥2360	Position paper: ¥2560
	学生、自动化学会会员、IEEE 会员	Regular paper: ¥3900	Regular paper: ¥4100
	(有两篇论文)	Position paper: ¥3560	Position paper: ¥3760
无论文	非会员	¥2600	¥2800
参会者	学生、自动化学会会员、IEEE 会员	¥2500	¥2700

说明: 1、每位作者最多可提交有作者本人署名的论文两篇, 如超过两篇则需 重新注册、交费。

- 2、每篇论文一般限 6 页;超过 6 页的,每超 1 页加收 375 元超页费;每篇论文最长不得超过 8 页。涉及超页的作者请将论文编号、论文页数等信息发送至邮箱(cvci2022@yeah.net)注册和缴费。
- 3、若因不可抗力因素导致大会不能如期线下举行,大会将如期通过全线上方式进行,届时将按照线上注册费标准退还差额费用。
- 4、本次会议由南京博科新材料产业研究院有限公司(会务公司)全权负责会议期间的财务事宜,并由其开具会议注册费发票。

会议注册现已正式开通,CVCI 2022注册缴费系统: http://www.cvci2022.com. 准确填写个人信息、论文编号、论文通信作者PIN码等信息并缴费。

感谢您对本次大会的关注和支持,我们将对您的到来表示衷心的感谢与欢迎的

东南大学机械工程学院 2022年4月15日





## Notification of the 6th Conference on Vehicular Control and Intelligence

Notice is hereby given that the 6th Conference on Vehicular Control and Intelligence (CVCI 2022) will be held at Zhongshan Hotel, Nanjing, China during October 28-30, 2022. This conference is sponsored by the CAA Technical Committee on Vehicle Control and Intelligence, locally organized by Southeast University, co- sponsored by IEEE Systems, Man and Cybernetics Society.

This conference invites top industry experts from China, the United States, the United Kingdom to deliver lectures. The agenda of the conference includes plenary lecture, industry forum, semi-plenary lecture of young scholar, panel discussion, sub-session report, etc.

The registration fee for the conference is as follows (including conference fee, information fee, paper publishing fee, etc.):

Registration Fee		Before Oct. 27. 2022	After Oct. 27. 2022
Submit Paper	Full Registration for regular paper (submit one paper)	Regular paper: \$405 Position paper: \$355	Regular paper: \$434 Position paper: \$385
	Full Registration (submit two papers)	Regular paper: \$580 Position paper: \$530	Regular paper: \$610 Position paper: \$560
	Student, CAA Member, and IEEE Member Registration (submit one paper)	Regular paper: \$390 Position paper: \$340	Regular paper: \$420 Position paper: \$370
	Student, CAA Member, and IEEE Member Registration (submit two papers)	Regular paper: \$565 Position paper: \$515	Regular paper: \$595 Position paper: \$545
No paper to Submit	Full Registration	\$375	\$405
	Student, CAA Member, and IEEE Member Registration	\$360	\$390

Note: 1. Each registrant can submit at most two papers with his/her signature. If one registrant wants to submit more than two papers, he/she will need to re-register and re-pay for that.

- 2. A page charge needs to be paid if your final paper is over 6 pages. We allow a maximum of 2 additional pages, but at an extra cost of 350 RMB per page, i.e., the maximum number of pages for the final paper is 8.
- 3. If the conference can't be held offline as scheduled due to force majeure, the conference will be held online as scheduled.
- 4. If you have any questions, please contact us at cvci2022@yeah.net.

Conference registration system are now available online: http://www.cvci2022.com.

Thank you for your attention and support to this conference! We would like to express our sincere thanks and welcome for your arrival!

School of Mechanical Engineering Southeast University September 15, 2022